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1.Adventná Nedeľa, 1. december 2013

V prvom čítaní sme počuli, ako nám prorok Izaiáš rozpráva o ceste, a hovorí, že na konci dní, na

konci  cesty,  vrch  s  Pánovým Chrámom bude  pevne  usadený  na  vrcholoch  hôr.  A to  aby nám

povedal, že náš život je cesta: my musíme nastúpiť na túto cestu, aby sme mohli prísť na Pánov

vrch a stretli sa s Ježišom. Najdôležitejšia vec v živote, aká sa môže niekomu prihodiť, je stretnúť

sa s Ježišom: toto stretnutie s Ježišom, ktorý nás miluje, ktorý nás zachránil, ktorý dal svoj vlastný

život za nás. Stretnúť Ježiša. A my kráčame aby sme sa stretli s Ježišom.

Môžeme si položiť otázku: Ale kedy stretávam Ježiša? Len na konci? Nie, nie! Stretávame ho každý

jeden  deň.  Ale  ako?  V modlitbe,  keď sa  modlíš,  stretávaš  Ježiša.  Keď prijímaš  sv.  prijímanie

stretávaš Ježiša, vo sviatostiach. Vtedy, keď prinášaš tvojho syna na krst stretávaš Ježiša, nachádzaš

Ježiša. A vy, dnes, ktorí príjmete sviatosť birmovania, vy tiež stretnete Ježiša, potom ho stretnete vo

sv.  prijímaní.  „A potom,  Otče,  po  birmovaní,  zbohom (vo  význame  už  sa  neuvidíme)!“,  lebo

sviatosť  birmovania  nazývame „sviatosť  dania  si  zbohom“.  Je  to  pravda,  alebo nie?  Po prijatí

sviatosti birmovania sa už nikdy nejde do kostola: je to pravda, alebo nie? Ako kedy! Ale aj po

birmovaní, celý život je stretnutie s Ježišom: v modlitbe, keď ideme na omšu a vtedy keď konáme

dobré skutky, keď navštevujeme chorých, keď pomáhame chudobným a biednym, keď myslíme na

druhých, keď nie sme egoisti, keď sme láskaví... v týchto veciach sa vždy stretávame s Ježišom. A

presne o tomto je cesta života: kráčať na stretnutie s Ježišom.

A dnes, takisto pre mňa, je radosťou prísť sa s vami stretnúť, lebo všetci spoločne, dnes, počas

omše, stretneme Ježiša a spoločne spravíme krok na ceste.

Vždy si pamätajte toto: Život je cesta. Je cesta. Cesta na stretnutie sa s Ježišom. Ako na konci, tak aj

v  každom  jednom  okamihu.  Cesta  na  ktorej  nestretáme  Ježiša,  nie  je  kresťanskou  cestou.  Je

výsostne kresťanské stretať Ježiša, pozerať sa na neho, nechať Ježiša aby sa na mňa pozeral, lebo

Ježiš sa na nás pozerá s láskou, on nás toľko miluje, tak veľmi nás má rád a s takouto láskou nás má

stále na očiach. Stretnúť Ježiša znamená to isté ako nechať sa na seba pozerať Ním. „Ale Otče, –

niektorí by mi mohli povedať – ty vieš, že táto cesta je pre mňa ťažká, lebo som veľký hriešnik,

spáchal som toľko hriechov... Ako môžem stretnúť Ježiša?“ Ale vieš, že ľudia, ktorých Ježiš naviac

vyhľadával boli hriešnici a on sa ku nim priblížil práve pre to, že boli hriešnici, a ľudia – ktorí sa



považovali za spravodlivých – hovorili: ale tento tu, tento nie je pravý prorok, pozrite akú ma peknú

spoločnosť! Bol s hriešnikmi... A hovoril: Prišiel som kvôli tým, ktorý potrebujú uzdraviť, ktorý

potrebujú vyliečiť a Ježiš vyliečil naše hriechy. A na ceste – všetci hriešnici, všetci, my všetci sme

hriešnici – aj keď chybíme, aj keď páchame hriech, keď práve hrešíme, Ježiš prichádza a odpúšťa

nám. A toto odpustenie, ktoré dostávame vo sv. spovedi, je stretnutím s Ježišom. Stále stretáme

Ježiša.

A my takto  pokračujme  v  našich  životoch,  ako  hovorí  prorok,  výstupom na  vrch,  až  do  dňa

definitívneho  stretnutia,  kde  budeme  môcť  hľadieť  tým tak  pekným pohľadom Ježišovím,  tak

krásnym. Toto, toto je kresťanský život: kráčať, ísť vopred, zjednotení, ako bratia, chcieť si dobro

jeden druhému. Stretnúť Ježiša. Súhlasíte birmovanci? Chcete stretnúť Ježiša vo vašich životoch?

Áno? Toto je dôležité v kresťanskom živote. Vy, dnes, s pečaťou Ducha Svätého, budete mať viac

sily ako doteraz na túto cestu, na stretnutie s Ježišom. Buďte odvážny, nebojte sa! Život je táto

cesta. A najkrajším darom je stretnúť sa s Ježišom. Hor sa dopredu, odvahu!

A teraz budeme pokračovať vyslúžením sviatosti birmovania.

Pracovný preklad z francúzštiny: Metod Rehorčík.

Zdroje:  http://www.vatican.va/holy_father/francesco/homilies/2013/documents/papa-

francesco_20131201_parrocchia-san-cirillo-alessandrino_fr.html

Kniha proroka Izaiáša   −   Iz 2, 1-5

Videnie Izaiáša, syna Amosovho, o Judei a Jeruzaleme.

Stane sa v ostatných dňoch: Vrch s Pánovým domom bude stáť pevne na temene hôr a bude 

vyčnievať nad pahorky.

Budú k nemu prúdiť všetky národy, prídu k nemu mnohé kmene a povedia: „Poďme, vystúpme na 

Pánov vrch, do domu Jakubovho Boha! Nech nás poučí o svojich cestách a my budeme kráčať po 

jeho chodníkoch.“ Lebo zo Siona vzíde zákon a z Jeruzalema Pánovo slovo.

On bude súdiť národy a naprávať početné kmene, takže ony si zo svojich mečov ukujú radlice a zo 

svojich kopijí kosáky. Národ proti národu nezodvihne meč a nebudú sa priúčať boju. Hor‘ sa, dom 

Jakubov, kráčajme vo svetle Pánovom!

Toto lit čítanie je z:http://lc.kbs.sk/?den=20131201


